华泰财险附加诉讼费用包含于责任限额和免赔额之内条款

兹经双方知晓并同意:

保险人对本保险合同保险期间内任何一次赔偿请求产生的所有损失、法律费用和其他费用应赔付的最高金额以保险合同保险明细表所载每次事故赔偿限额为限。

保险人对本保险合同保险期间内全部赔偿请求产生的所有损失、法律费用和其他费用应赔付的最高金额以保险合同保险明细表所载保险期间内累计赔偿限额为限。

保险明细表所载免赔额同样适用于所有损失、法律费用和其他费用。

本保险合同所载其他条款和条件不变。

G17 Legal Costs Inclusive Of Limit And Applicable to Deductible Clause

It is hereby noted and agreed that:

The Liability of the Company for all damages, legal costs and expenses payable for any one claim made during the Policy Period shall not exceed the sum stated in the Declarations as the Each Occurrence Limit.

The Liability of the Company for all damages, legal cost and expenses payable for all claims made during the Policy Period shall not exceed the sum stated in the Declarations as the Aggregate Limit during the Policy Period.

All damages, legal costs and expenses are subject to the sum stated in the Declarations as the Deductible..

The Clause is subject otherwise to the terms, conditions and exceptions of this Policy.